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Marszałek przekaże radnym informację o planach
przejęcia Szpitala Kieleckiego
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Marszałek Adam Jarubas podczas dzisiejszej sesji sejmiku przekaże radnym informację o
planach przejęcia  od władz miasta  Szpitala  Kieleckiego im.  Świętego Aleksandra przez
samorząd województwa. O przyszłości lecznicy będą dziś po raz trzeci dyskutować radni
miejscy. Jak już informowaliśmy, w zeszłym tygodniu podczas spotkania prezydenta miasta,
marszałka i  rektora UJK – zaproponowano, by lecznicę za symboliczną złotówkę przejął
samorząd  województwa.  Marszałek  Adam  Jarubas  zapewnił,  że  po  przejęciu  placówki
samorząd  województwa  nie  będzie  jej  sprzedawał.  Jak  powiedział  profesor  Stanisław
Głuszek, dziekan Wydziału Nauk O Zdrowiu Uniwersytetu Jana Kochanowskiego w Kielcach,
Szpital Miejski będzie stanowił tylko część infrastruktury mającego powstać w Kielcach
wydziału lekarskiego. Ze względu na położenie stanowiłby podstawową bazę kliniczną dla
tego kierunku, miałby powstać tam Zakład Anatomii Prawidłowej- mówi gość Radia Kielce.
Marszałek  zaprzeczył,  że  kolejna  dyskusja  wokół  przyszłości  lecznicy  ma  związek  ze
zbliżającymi się wyborami do parlamentu. Na modernizację budynku Szpitala Kieleckiego i
zakup potrzebnego sprzętu potrzebne jest około 20 milionów złotych. 


